
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

ПРОТОКОЛ 
спільного засідання постійних депутатських комісій з 

питань планування бюджету, фінансів, підприємницької 

діяльності, соціального захисту, праці та сфери послуг; 

з питань промисловості, будівництва, агропромислового 

комплексу, житлово – комунального господарства, 

земельних відносин та екології;  

мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, 

етики, законності, правопорядку;  

з гуманітарних питань 

 

від 15 травня 2025 року 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ПРОТОКОЛ 

спільного засідання постійних депутатських комісій з питань планування бюджету, фінансів, 

підприємницької діяльності, соціального захисту, праці та сфери послуг; з питань 

промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – комунального 

господарства, земельних відносин та екології; мандатної комісії, з питань депутатської 

діяльності, етики, законності, правопорядку; з гуманітарних питань. 

 

Від 15 травня 2025 року                                                                               с-ще Слобожанське 

                                                                                                                    

Присутні: 16 

З них: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності,  

правопорядку – 4 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, 

соціального захисту, праці та сфери послуг - 4 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології – 5 

члени комісії з гуманітарних питань – 3 

 

Відсутні: 8 

З них: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності,  

правопорядку – 3 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, 

соціального захисту, праці та сфери послуг - 1 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології – 1 

члени комісії з гуманітарних питань – 2 

 

Запрошені: Слобожанський селищний голова Дмитро ДІХТЯР, секретар Слобожанської 

селищної ради Галина КУЦЕНКО, заступник селищного голови Олена ТИМЧЕНКО, керуюча 

справами (секретар) виконавчого комітету селищної ради Яна ХАБАРОВА, начальник відділу 

бухгалтерського обліку та звітності селищної ради Оксана ВОДОЛАЖСЬКА, начальник  

фінансового управління Слобожанської селищної ради Наталія БАРДАКОВА, начальник 

відділу з земельних та екологічних питань селищної ради  Оксана ДІДЕНКО, начальник 

відділу з питань правової роботи, запобігання та виявлення корупції селищної ради Олена 

РЄПНІКОВА, начальник відділу економічного розвитку, комунальної та інвестиційної 

діяльності селищної ради Вікторія ПОПОВА, начальник відділу освіти Слобожанської 

селищної ради Костянтин РУДЕНКО, начальник відділу мобілізаційної роботи, з питань 

цивільного захисту, взаємодії з правоохоронними органами селищної ради Олександр 

МАР’ЄНКОВ,  начальник відділу соціального захисту населення селищної ради Олена 

ХАЛІНА. 

 

Порядок денний: 

1. Про внесення змін до рішення LXIII сесії VIII скликання Слобожанської селищної ради 

від 24 грудня 2024 року №2629-VIII «Про бюджет Слобожанської селищної 

територіальної громади на 2025 рік». 

2. Про внесення змін до Комплексної Програми профілактики правопорушень, злочинності 

та сприяння діяльності правоохоронних органів на території Слобожанської селищної 

територіальної громади на 2022-2025 роки. 

3. Про внесення змін до Заходів на 2025 рік до Програми підтримки підрозділів Збройних 

Сил України, Міністерства внутрішніх справ України, територіальної оборони, 



добровольчих та інших військових формувань Слобожанської селищної ради 

Чугуївського району Харківської області на 2023-2025 роки. 

4. Про внесення змін до Заходів на 2025 рік до місцевої цільової Програми розвитку 

цивільного захисту Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки. 

5. Про внесення змін до Заходів на 2025 рік до Програми земельних відносин, 

раціонального використання та охорони земель по Слобожанській селищній раді на 

2021-2025 роки. 

6. Про внесення змін та доповнень до Програми фінансової підтримки комунальних 

підприємств Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки. 

7. Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2025 рік до Програми фінансової 

підтримки комунальних підприємств Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки. 

8. Про внесення змін та доповнень до Програми розвитку та реформування житлово-

комунального господарства Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки.  

9. Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2025 рік до Програми розвитку та 

реформування житлово-комунального господарства Слобожанської селищної ради на 

2021-2025 роки. 

10. Про внесення змін та доповнень до Програми енергозбереження та благоустрою 

територій населених пунктів Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки. 

11. Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2025 рік до Програми енергозбереження 

та благоустрою територій населених пунктів Слобожанської селищної ради на 2021-2025 

роки. 

12. Про внесення змін до Заходів на 2025 рік до Програми розвитку охорони здоров’я на 

території Слобожанської селищної ради на 2021 - 2025 роки. 

13. Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2025 рік до Програми соціального захисту 

населення Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки.  

14. Про внесення змін до Заходів на 2025 рік до Програми «Комплексна Програма розвитку 

освітянської галузі Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки». 

15. Про затвердження нової назви структури апарату Слобожанської селищної ради та її 

виконавчих органів. 

16. Про затвердження штатного  розпису комунального підприємства «Комунальник». 

17. Про надання згоди на припинення Договору про співробітництво територіальних громад 

у формі делегування виконання окремих завдань. 

18. Про співпрацю з АТ «Укргазвидобування» в частині реалізації спільного проєкту. 

19. Про затвердження Звіту про списання майна комунальної власності. 

20. Про прийняття в комунальну власність Слобожанської селищної територіальної громади 

майна, отриманого у якості міжнародної технічної  допомоги  в рамках Програми 

«Молодь як провідник української ідентичності». 

21. Про надання дозволу на списання майна комунальної власності Слобожанської селищної 

територіальної громади, яке перебуває в оперативному управлінні КНП «Слобожанська 

лікарня» Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області. 

22. Про передачу комунального майна. 

23. Про надання дозволу на використання бензину А-95. 

24. Про надання згоди на передачу та безоплатну передачу з комунальної власності 

Слобожанської селищної територіальної громади Чугуївського району Харківської 

області у державну власність військової частини А7270 Міністерства оборони України 

майна. 

25. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. КОСЬКОВІЙ Наталії 

Володимирівні. 

26. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ГУСАКОВУ Олександру 

Володимировичу. 

27. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. БАБАЙ Івану Івановичу. 



28. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. КРИВОРУЧКУ Віктору 

Володимировичу. 

29. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ПОЛЯЦЬКОВОМУ Валерію 

Івановичу. 

30. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. РЕГУЛЯН Олені Анатоліївні. 

31. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. СЕЛЕГЕЙ Олександру 

Михайловичу. 

32. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. АНТОНЮК Юлії Валеріївні. 

33. Про затвердження технічної документації з нормативної грошової оцінки земельної 

ділянки з кадастровим номером 6321782700:01:000:0645. 

34. Про затвердження технічної документації щодо поділу земельної ділянки за кадастровим 

номером 6321755600:01:002:0096. 

35. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації масиву 

земель сільськогосподарського призначення. 

36. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення меж 

невитребуваної земельної частки (паю) № 34. 

37. Про припинення договора оренди земельної ділянки за кадастровим номером 

6321782704:00:004:0119. 

38. Про внесення змін до договору оренди земельної ділянки з кадастровим номером 

6321755600:01:005:0113. 

39. Про надання дозволу на розробку технічної документації із землеустрою на 

невитребувану земельну частку (пай) № 392 колишнього КСП «Скрипаївське». 

40. Про надання дозволу на розробку технічної документації із землеустрою на 

невитребувані земельні частки (паї) № 485, №497 колишнього КСП «Скрипаївське». 

41. Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки зі зміною цільового призначення. 

42. Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки з подальшою передачею в оренду гр. ГОРОБЕЦЬ Роману Миколайовичу. 

43. Про надання дозволу на розробку технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земельної ділянки комунальної власності в с-щі Донець. 

 

 

ВИСТУПИВ: Дмитро ДІХТЯР, Слобожанський селищний голова, який наголосив, що сьогодні 

на засіданні є кворум всіх 4 постійних депутатських комісій. 

Та наголосив, що  для ведення спільного засідання постійних депутатських комісій необхідно 

обрати голову спільного засідання депутатських комісій. Які будуть пропозиції? 

 

ВИСТУПИЛИ: Олександр СИДОРЕНКО, депутат селищної ради, який запропонував обрати 

головою спільного засідання постійних депутатських комісій Володимира ЮНОШЕВА, голову 

комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг. 

Дмитро ДІХТЯР, Слобожанський селищний голова, який поставив дану кандидатуру на 

голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 



«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Обрати головою спільного засідання постійних депутатських комісій 

Володимира ЮНОШЕВА. 

 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

наголосив, що для ведення протоколу спільного засідання депутатських комісій потрібно 

обрати секретаря. Та запропонував обрати секретарем для ведення протоколу спільного 

засідання депутатських комісій Вікторію ДЗЮБУ та поставив дану кандидатуру на 

голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Обрати секретарем для ведення протоколу спільного засідання депутатських 

комісій Вікторію ДЗЮБУ. 

 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

ознайомив присутніх з порядком денним комісії та запитав у кого є питання, чи пропозиції з 

даного питання?  

ВИСТУПИЛИ: Костянтин РУДЕНКО, начальник відділу освіти Слобожанської селищної 

ради, який звернувся до депутатів з проханням включити до порядку денного комісії питання 

«Про надання згоди на передачу та безоплатну передачу з комунальної власності Відділу 

освіти Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області у державну 

власність військової частини А0458 Міністерства оборони України продуктів харчування». 



Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр СИДОРЕНКО та інші депутати, які наголосили, що 

вони наполягають на включенні даного питання до порядку денного комісії.  

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який поставив на 

голосування питання щодо включення до порядку денного комісії додаткового питання «Про 

надання згоди на передачу та безоплатну передачу з комунальної власності Відділу освіти 

Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області у державну власність 

військової частини А0458 Міністерства оборони України продуктів харчування» 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного комісії додаткове питання «Про надання згоди на 

передачу та безоплатну передачу з комунальної власності Відділу освіти Слобожанської 

селищної ради Чугуївського району Харківської області у державну власність військової 

частини А0458 Міністерства оборони України продуктів харчування». 

 

ВИСТУПИЛИ: Галина КУЦЕНКО, секретар ради, яка звернулася до депутатів з проханням 

включити до порядку денного комісії питання «Про службове відрядження». 

Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Олег ПОНОМАРЕНКО та інші депутати, які наголосили, що вони 

наполягають на включенні даного питання до порядку денного комісії.  

Самвел КАРГАНЯН, який самостійно публічно оголосив, що по  цьому питанню в нього 

конфлікт інтересів 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який поставив на 

голосування питання щодо включення до порядку денного комісії додаткового питання «Про 

службове відрядження» 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 



«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного комісії додаткове питання «Про службове 

відрядження». 

 

ВИСТУПИЛИ: Вікторія ПОПОВА, начальник відділу економічного розвитку, комунальної та 

інвестиційної діяльності селищної ради, яка звернулася до депутатів з проханням включити до 

порядку денного комісії питання «Про прийняття у комунальну власність Слобожанської 

селищної територіальної громади  благодійної допомоги». 

Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Олександр ПОЛЬКА та інші депутати, які наголосили, що вони 

наполягають на включенні даного питання до порядку денного комісії.  

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який поставив на 

голосування питання щодо включення до порядку денного комісії додаткового питання «Про 

прийняття у комунальну власність Слобожанської селищної територіальної громади  благодійної 

допомоги» 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного комісії додаткове питання «Про прийняття у 

комунальну власність Слобожанської селищної територіальної громади  благодійної допомоги». 

 

ВИСТУПИЛИ: Вікторія ПОПОВА, начальник відділу економічного розвитку, комунальної та 

інвестиційної діяльності селищної ради, яка звернулася до депутатів з проханням включити до 

порядку денного комісії питання «Про прийняття у комунальну власність Слобожанської 

селищної територіальної громади  благодійної допомоги (когенераційних газових установок)». 



Віталій ШТЕФАН, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Олександр ПОЛЬКА та інші депутати, які 

наголосили, що вони наполягають на включенні даного питання до порядку денного 

комісії. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який поставив на 

голосування питання щодо включення до порядку денного комісії додаткового питання «Про 

прийняття у комунальну власність Слобожанської селищної територіальної громади  благодійної 

допомоги (когенераційних газових установок)» 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного комісії додаткове питання «Про прийняття у 

комунальну власність Слобожанської селищної територіальної громади  благодійної допомоги 

(когенераційних газових установок)». 

 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав у кого ще є питання, чи пропозиції щодо порядку денного комісії?  

Самвел КАРГАНЯН, який самостійно публічно оголосив, що по  2 питанню додаткових 

питань порядку денного в нього конфлікт інтересів. 

Ставлю на голосування питання «Затвердження порядку денного з додатковими питаннями в 

цілому». 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 



Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний на засідання спільної комісії з додатковими 

питаннями в цілому. 

 

СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення LXIII сесії VIII скликання Слобожанської селищної 

ради від 24 грудня 2024 року №2629-VIII «Про бюджет Слобожанської селищної 

територіальної громади на 2025 рік».  

ДОПОВІДАЄ: Наталія БАРДАКОВА, начальник  фінансового управління Слобожанської 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

ВИСТУПИЛИ: Галина КУЦЕНКО, секретар ради, яка наголосила що питання порядку 

денного з №2 по №14 стосуються внесення змін до Програм, Порядків селищної ради та 

Заходів до цих програм, відповідно до попереднє розглянутого питання. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який запропонував 

об’єднати питання порядку денного з №2 по №14 у пакетне питання 

Олександр СИДОРЕНКО, Олександр ПОЛЬКА та інші депутати,  які підтримали пропозицію 

Володимира ЮНОШЕВА. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, ставлю на 

голосування питання об’єднати в пакет питання  порядку денного з №2 по №14 

ГОЛОСУВАЛИ: 



члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Об’єднати в пакет питання порядку денного з №2 по №14. 

 

СЛУХАЛИ: Пакетне питання порядку денного з №2 по №14.  

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести питання порядку денного з №2 по №14 в цілому на розгляд на засіданні 

сесії та включити їх до порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження нової назви структури апарату Слобожанської селищної ради 

та її виконавчих органів. 



ДОПОВІДАЄ: Яна ХАБАРОВА, керуюча справами (секретар) виконавчого комітету селищної 

ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження штатного  розпису комунального підприємства 

«Комунальник».  

ДОПОВІДАЄ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, 

начальник відділу ЖКГ, благоустрою, транспорту, містобудування та архітектури селищної 

ради, який надав пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставила дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 



«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про надання згоди на припинення Договору про співробітництво територіальних 

громад у формі делегування виконання окремих завдань.  

ДОПОВІДАЄ: Олена РЄПНІКОВА, начальник відділу з питань правової роботи, запобігання 

та виявлення корупції селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про співпрацю з АТ «Укргазвидобування» в частині реалізації спільного проєкту. 

ДОПОВІДАЄ: Вікторія ПОПОВА, начальник відділу економічного розвитку, комунальної та 

інвестиційної діяльності селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

 



члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження Звіту про списання майна комунальної власності. 

ДОПОВІДАЄ: Вікторія ПОПОВА, начальник відділу економічного розвитку, комунальної та 

інвестиційної діяльності селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про прийняття в комунальну власність Слобожанської селищної територіальної 

громади майна, отриманого у якості міжнародної технічної  допомоги  в рамках Програми 

«Молодь як провідник української ідентичності». 



ДОПОВІДАЄ: Вікторія ПОПОВА, начальник відділу економічного розвитку, комунальної та 

інвестиційної діяльності селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на списання майна комунальної власності Слобожанської 

селищної територіальної громади, яке перебуває в оперативному управлінні КНП 

«Слобожанська лікарня» Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської 

області. 

ДОПОВІДАЄ: Вікторія ПОПОВА, начальник відділу економічного розвитку, комунальної та 

інвестиційної діяльності селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 



Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про передачу комунального майна. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ВОДОЛАЖСЬКА, начальник відділу бухгалтерського обліку та 

звітності селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на використання бензину А-95. 

ДОПОВІДАЄ: Костянтин РУДЕНКО, начальник відділу освіти Слобожанської селищної ради, 

який надав пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

 



члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про надання згоди на передачу та безоплатну передачу з комунальної власності 

Слобожанської селищної територіальної громади Чугуївського району Харківської області у 

державну власність військової частини А7270 Міністерства оборони України майна. 

ДОПОВІДАЄ: Вікторія ПОПОВА, начальник відділу економічного розвитку, комунальної та 

інвестиційної діяльності селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

ВИСТУПИЛИ: Олександр ПОЛЬКА, який зазначив, що питання порядку денного з №25 по 



№32 стосуються передачі земельних ділянок у приватну власність, на яких розташовані 

приватні будинки та запропонував об’єднати їх у пакетне питання. 

Олександр БІЛЕВІЧ, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ та інші депутати,  які підтримали пропозицію 

Олександра ПОЛЬКА. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, ставлю на 

голосування питання об’єднати в пакет питання  порядку денного з №25 по №32 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Об’єднати в пакет питання порядку денного з №25 по №32. 

 

СЛУХАЛИ: Пакетне питання порядку денного з №25 по №32. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цих питань? Та поставив дане питання в цілому на голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

 



члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести питання порядку денного з №25 по №32 в цілому на розгляд на засіданні 

сесії та включити їх до порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації з нормативної грошової оцінки 

земельної ділянки з кадастровим номером 6321782700:01:000:0645. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації щодо поділу земельної ділянки за 

кадастровим номером 6321755600:01:002:0096. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  



 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації 

масиву земель сільськогосподарського призначення. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Віталій ШТЕФАН, Олександр ПОЛЬКА, які запропонували задовільнити заяву 

заявника, а саме: надати в оренду земельну ділянку за кадастровим номером 

6321782000:01:003:0606 за цільовим призначенням для ведення товарного 

сільськогосподарського виробництва, землі сільськогосподарського призначення, загальною 

площею 8,0248 га, яка розташована на території Слобожанської селищної ради Чугуївського 

району Харківської області, за рахунок невитребуваних земельних часток (паїв) колишнього 

КСП «Геніївське» терміном на 10 (десять) років або до оформлення права власності на таку 

земельну ділянку власниками чи їх спадкоємцями та встановити ставку орендної плати за 

користування земельною ділянкою в розмірі 10 % від нормативної грошової оцінки земельної 

ділянки. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який запитав: У кого 

ще є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 



«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення меж 

невитребуваної земельної частки (паю) № 34. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання.  

ВИСТУПИЛИ: Віталій ШТЕФАН, Олександр БІЛЕВІЧ, які запропонували задовільнити заяву 

заявника, а саме: надати в оренду земельну ділянку за кадастровим номером 

6321784500:01:000:0016 за цільовим призначенням для ведення товарного 

сільськогосподарського виробництва, землі сільськогосподарського призначення, загальною 

площею 0,6809 га, яка розташована на території Слобожанської селищної ради Чугуївського 

району Харківської області, за рахунок невитребуваної земельної частки (паю) № 34, угіддя – 

сіножаті, колишнього КСП «Скрипаївське» терміном на 7 (сім) років або до оформлення права 

власності на таку земельну ділянку власниками чи їх спадкоємцями та встановити ставку 

орендної плати за користування земельною ділянкою в розмірі 10 % від нормативної грошової 

оцінки земельної ділянки. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який запитав: У кого 

ще є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про припинення договора оренди земельної ділянки за кадастровим номером 

6321782704:00:004:0119. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  



ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про внесення змін до договору оренди земельної ділянки з кадастровим номером 

6321755600:01:005:0113. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання та доповіла присутнім, що на 

земельній ділянці за кадастровим номером 6321755600:01:005:0113 загальною площею 0,1840 

га розташована нежитлова будівля (швацький цех), що займає площу 608 м.кв. Частина 

вказаної земельної ділянки площею 250м.кв. задіяна в виробництві 

(вивантаження/завантаження матеріалів та готової продукції), а частина земельної ділянки 

площею 982 м.кв. зайнята зеленими насадженнями та комунікаціями загального користування.  

ВИСТУПИЛИ: Віталій ШТЕФАН, Олександр БІЛЕВІЧ, Олександр ПОЛЬКА, які 

запропонували встановити наступні відсотки орендної плати за земельну  ділянку за 

кадастровим номером 6321755600:01:005:0113: за частину земельної ділянки площею 608 м.кв 

– 12% від НГО земельної ділянки; за частину земельної ділянки площею 250 м.кв. – 6% від 

НГО земельної ділянки; за частину земельної ділянки площею 982 м.кв. – 3% від НГО 

земельної ділянки. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який запитав: У кого 

ще є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 



члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розробку технічної документації із землеустрою на 

невитребувану земельну частку (пай) № 392 колишнього КСП «Скрипаївське». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розробку технічної документації із землеустрою на 

невитребувані земельні частки (паї) № 485, №497 колишнього КСП «Скрипаївське». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 



члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розробку технічної документації із землеустрою на 

невитребувані земельні частки (паї) № 485, №497 колишнього КСП «Скрипаївське». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

 



ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки зі зміною цільового призначення. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки з подальшою передачею в оренду гр. ГОРОБЕЦЬ Роману Миколайовичу. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 



члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розробку технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земельної ділянки комунальної власності в с-щі Донець. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про надання згоди на передачу та безоплатну передачу з комунальної власності 

Відділу освіти Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області у 

державну власність військової частини А0458 Міністерства оборони України продуктів 

харчування. 

ДОПОВІДАЄ: Костянтин РУДЕНКО, начальник відділу освіти Слобожанської селищної ради, 

який надав пояснення стосовно даного питання.  

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 



голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про службове відрядження. 

ДОПОВІДАЄ: Галина КУЦЕНКО, секретар ради, яка надала пояснення стосовно даного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: Самвел КАРГАНЯН, який самостійно публічно оголосив, що по  цьому 

питанню в нього конфлікт інтересів 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який запитав: У кого 

ще є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 3 (Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 1(Самвел КАРГАНЯН) 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 



«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про прийняття у комунальну власність Слобожанської селищної територіальної 

громади  благодійної допомоги. 

ДОПОВІДАЄ: Вікторія ПОПОВА, начальник відділу економічного розвитку, комунальної та 

інвестиційної діяльності селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про прийняття у комунальну власність Слобожанської селищної територіальної 

громади  благодійної допомоги (когенераційних газових установок). 

ДОПОВІДАЄ: Вікторія ПОПОВА, начальник відділу економічного розвитку, комунальної та 

інвестиційної діяльності селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Валерія СТЕБЛО, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 



«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій: Порядок денний 

комісії вичерпано, дякую усім за співпрацю. 

 

Голова спільного засідання комісій                                                                Володимир ЮНОШЕВ 

                                                                         

Секретар спільного засідання комісій                                                         Вікторія ДЗЮБА 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



СПИСОК 

депутатів присутніх та відсутніх на спільному засіданні постійних депутатських комісій 

15 травня 2025 року 

 

Комісія з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці, торгівлі, громадського харчування та сфери послуг: 

Присутні: 

1. Володимир ЮНОШЕВ 

2. Валерій АФАНАСЕНКО 

3. Олександр КУХЛЄЄВ 

4. Олег ПОНОМАРЕНКО 

Відсутні: 

1. Людмила ТОМАШЕВСЬКА  

 

Комісія з гуманітарних питань: 

Присутні: 

1. Валентина КОРОБКА 

2. Вікторія ДЗЮБА 

3. Олександр СИДОРЕНКО 

Відсутні: 

1. Юлія БІЛА 

2. В’ячеслав  РИЛЬЦЕВ 

 

Комісія з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлового 

господарства, земельних відносин та екології: 

Присутні: 

1. Олександр ПОЛЬКА 

2. Олександр БІЛЕВІЧ 

4. Наталія БУРЯК  

5. Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ 

6. Віталій ШТЕФАН 

Відсутні: 

1. Геннадій ШПАК 

 

 

Мандатна комісія, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку: 

Присутні:  

1. Самвел КАРГАНЯН 

2. Валерія СТЕБЛО 

3. Микола СТЕБЛО 

4. Інна ЛИСАК 

Відсутні: 

1. Володимир ЯГОВКІН  

2. Роман ДЕСЯТНИК 

3. Володимир РІЗВАН 

 

 

 

Голова спільного засідання комісій                                                                Володимир ЮНОШЕВ 

                                                                         

Секретар спільного засідання комісій                                                          Вікторія ДЗЮБА 


